

# Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



**Datum:** 1 december 2022

**Plats:** Enequistrummet

**Tid:** 17:15

<b>Närvarande</b>	<b>Frånvarande</b>
Louise Missirliu Hakelius	Ylva Karlsson
Agnes Reiman	Clara Hellquist
Annie Johansson	Jarl Jeding
Linn Wettersten	Wilma Eriksson
Emma Carlén	Martina Höög
Johan Sundeman	Ajla Jakupovic
Oskar Sjö Dahl	Ira Östman
Tyko Majus	
Anna Olsson	
Didi Daoud	
Linus Enderstad	
Erik Viktorsson	

## 1. Mötets öppnande

Ordförande Louise Missirliu Hakelius förklarar mötet öppnat.

## 2. Formalia

### a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- *Välja Louise Missirliu Hakelius till mötesordförande*
- *Välja Annie Johansson till mötessekreterare*
- *Välja Johan Sundeman till justerare*

### b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 18 november på mail.

Styrelsen beslutar att

- *Godkänna kallelsen*

### c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- *Godkänna dagordningen*

### **3. Ordförande har ordet**

#### **a) Lägesrapport**

Det är mycket med SSR just nu. Ordförande har haft möte med SSR och ett kontrakt är nu äntligen på väg. Målet är att föreningen ska få mer pengar än tidigare och att dessa pengar ska gå till invigningarna eftersom det huvudsakligen är där förening växer. Näringsliv och PR är de utskott som kan komma att beröras mest av det nya kontraktet.

En del av styrelsen har också varit på styrelseutbildning med kåren sedan senaste mötet. Det finns en del att lära, men gav också insikten att vi gör mycket bra. De utskott som var med på mötet tar upp tankar från mötet i sin lägesrapport.

### **4. Vice ordförande har ordet**

#### **a) Lägesrapport**

Styrelsen skulle idag ha fått besök av Vice-ordförande för SamSek, han verkar dock inte dyka upp till mötet. I övrigt är det inte mycket nytt, arbetet med arbetsmarknadsmässan har stannat av för tillfället då Ekonomikum inte svarat på förfrågan att få hyra lokal på campus.

### **5. Ekonomi**

#### **a) Lägesrapport**

Inget nytt. Betalningen av brunchen på Destination X gick bra och fortfarande har ingen faktura från Göteborgs och invigningsgasquen kommit.

- Angående mötet med kåren: Linn tycker det känns som att vi generellt sköter styrelsemötena bra. Det vi skulle kunna bli bättre på är att fokusera mer på saker som är relevanta för alla samt sådant som är relevant just nu. Man måste inte heller säga något bara för att.

### **6. Näringsliv**

#### **a) Lägesrapport**

Näringsliv hade möte med Emma på SSR idag tillsammans med ordförande. Ett problem som kommit upp är att SSR organiseras efter kalenderår och inte läsår. Det bästa vore att få sponsorpengar från SSR varje år i augusti, men kommer vi överens om detta är det först nästa styrelse som får ta del av pengarna. Kanske går det att få ett tillägg på nuvarande kontrakt?

Beställandet av merch och tygkassar från Medtryck till invigningen går trögt. Johan har fått svar från Gustav på företaget som skulle ha skickat en offert innan dagens slut, i skrivande stund har fortfarande ingen offert inkommit.

### **7. Utbildningsutskottet**

#### **a) Lägesrapport**

*Inte närvarande*

#### **b) Mentorskap**

*Inte närvarande*

## **8. PR**

### **a) Lägesrapport**

*Inte närvarande*

## **9. Aktivitetsutskottet**

### **a) Lägesrapport**

I helgen var delar av föreningen i Köpenhamn på DestinationX och igår skrevs äntligen ett kontrakt för Julgasquen på Göteborgs. Gasquen blev något dyrare än planerat, därför behövs det nu säljas åtminstone 20 släppbiljetter för att aktivitetsutskottet ska gå runt ordentligt.

Planeringen för Åre-resan är också i full gång.

- Angående mötet med kåren: Mötet kändes främst riktat till mindre föreningar men det vi kan ta med oss är att hålla lägesrapporten så formell som möjligt för att spara tid. Utskotten kan snacka om annat efteråt. Även röstningen kan bli tydligare och det kan vara bra att mer information kommer ut inför en omröstning.

### **b) Sånganförare**

Inget nytt.

- Angående mötet med kåren: Ibland blir vi lite väl långdragna på mötena, det kan vi tänka på framöver.

## **10. Idrott**

### **a) Lägesrapport**

Första yoga-tillfället med Campus1477 var i tisdags. Detta var ett test-pass som var gratis, något som verkade uppskattat med många deltagare. Föreningen har fått en offert om att hyra lokal och instruktör för 1500 kr. Idrottsutskottet får se om intresset fortsätter, i sådana fall kan yoga bli till en återkommande aktivitet i vår med terminsavgift.

Idrottsutskottet har också pratat med idrottsansvariga för lärarföreningen. Eventuellt kan det hända att föreningarna anordnar event tillsammans i framtiden, mycket tips finns åtminstone att hämta därifrån. I övrigt är det inte mycket planerat innan terminens slut såvida det inte blir snö, då kanske det anordnas en pulka-aktivitet.

## **11. Generaler**

### **a) Lägesrapport**

Generalerna var på möte med Smålands igår, så det ser ut att som att invigningsgasquen blir där. Ett kontrakt med Hedvig är också klart.

## **12. Nästa möte**

- a) Måndag den 12 december

## **13. Övriga frågor**

- a) Utbildningen kring sexuella ofredanden blir i början på nästa år.
- b) Är det dags att köpa en ny Samvetar roll-up? De två vi har nu är trasiga, men en roll-up är användbar vid våra evenemang på många olika sätt. Ordförande ska kolla på

hur mycket det kan kosta, eftersom vi precis klubbat igenom om att köpa en högtalare kan det bli lite mycket utgifter på kort tid.

#### **14. Mötets avslutande**

Ordförande förklarar mötet avslutat.

*Annie Johansson*

**Justerat av:**

*Johan Sundeman*

*6 december 2022*

